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Deli en PontMeyer zijn het volledig met elkaar eens over de overname van Jongeneel en andere Deli-dochters
uit de Building Supplies. Het contract ligt klaar en wacht onder andere nog op goedkeuring van de
mededingingsautoriteiten. Gezien de omvang van HAL ligt de zaak nu bij de Europese Commissie en

Nog geen 10%
PontMeyer-directeur Anne Schouten hoopt begin september haar beslissing te ontvangen.
Mededingingsrechtelijk voorziet hij geen problemen: “Ons marktaandeel is helemaal niet zo groot.” Op basis
van GfK’s bouwgroothandelsmonitor schat hij dat op nog geen 10%. In houthandel én bouwmaterialenhandel,
welteverstaan. Want PontMeyer en Jongeneel zijn wat hem betreft breedpakketgroothandel: specialist in hout,
generalist in bouwmaterialen en aanvullend in ijzerwaren en gereedschappen.

Lees het volledige artikel over de aangekondigde overname

Marc Nelissen
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